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Call for Manuscripts 
The Canadian Journal of Counselling will publish a special issue devoted 
to Innovations in Career and Employment Counselling. Dr. Bi l l Borgen will 
be Guest Editor for this theme issue. Counsellor educators, practitioners, 
field supervisors, and trainers are encouraged to submit manuscripts deal
ing with conceptual, research, or practice issues concerning career and 
employment topics related to counselling. One-page proposals for manu
scripts are requested for this special issue. Manuscripts may address a variety 
of topics including, for example, the changing workplace; implications for 
career counselling; employment counselling in a context of continued 
labour market uncertainty; issues related to diversity (gender, culture, socio
economic, disability, sexual orientation) and career/employment counsel
l ing; government and community partnerships in offering career/employ
ment counselling; innovative career/employment counselling programs; 
and the problem of being unemployed in the year 2000. The one-page 
proposals for the manuscripts should be submitted to the Guest Editor by 
July 1, 1998. The deadline for completed manuscripts is January 15, 1999. 
Proposals should be submitted to Dr. Bi l l Borgen, Department of Counsel
l ing Psychology, Faculty of Education, University of British Columbia, 2125 
Main Mal l , Vancouver, B.C., V6T 1Z4. Fax: (604) 822-2328, e-mail: bor
gen ©unixg.ubc.ca. 

Demande de manuscrits 
La Revue canadienne de counseling doit publier un numéro spécial consacré 
aux Innovations dans le counseling d'orientation. Le rédacteur invité pour 
ce numéro spécial sera le Dr Bi l l Borgen. Nous demandons aux conseillers 
éducateurs, aux praticiens et aux personnes chargées de la formation et de la 
supervision des conseillers de nous faire parvenir des avant-projets de ma
nuscrits d'une page pour ce numéro spécial. Les manuscrits doivent traiter 
des sujets de carrières et d'emploi relatives au counseling et peuvent porter 
sur des questions conceptuelles, pratiques ou de recherche. Les auteurs 
peuvent aborder des sujets divers tels que l'évolution du milieu de travail; les 
implications pour l'orientation professionnelle; l'orientation profession
nelle dans un contexte d'incertitude continue sur le marché du travail; 
les questions relatives à la diversité (le statut social des hommes et des 
femmes, la culture, les questions socio-économiques, l'incapacité, l'orienta
tion sexuelle) et à l'orientation professionnelle; les partenariats du gouver
nement et de la communauté dans le cadre de l'orientation professionnelle; 
les programmes innovateurs de counseling d'orientation; et le problème du 
chômage dans l'an 2000. Les avant-projets d'une page devront être soumis 
au rédacteur invité avant le 1er juillet 1998. La date limite pour la soumission 
de manuscrits des avant-projets qui sont acceptés sera le 15 janvier 1999. 
Veuillez adresser vos avant-projets au Dr Bi l l Borgen, Department of Coun
selling Psychology, Faculty of Education, University of British Columbia, 
2125 Main Mal l , Vancouver, B.C., V6T 1Z4. Télécopieur : (604) 822-2328. 
Courriel: borgen@unixg.ubc.ca. 
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